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BJÖRKLINGE VÄGFÖRENING  PROTOKOLL 

Sammanträdesdatum  

151110 

 

Art:    Ordinarie styrelse inkl suppleanter. 

  

Plats:    Föreningslokalen vid Ramsjö backe,  

   Björklinge. 

 

Tid:    18.30 – 19.30 

 

Närvarande:     

Anders Björkman    Ordinarie     

     

  Bo Eriksson  Suppleant   

Roger Larsson   

Åke Westling   

      

     

§  1.  Öppnande,   Sammanträdet öppnades och alla hälsades 

dagordning.  välkomna. Föreslagen dagordning presenterades  

 och godkändes. 

 

§  2.  Val av ord-  Anders Björkman valdes till ordförande för detta     

         förande.  sammanträde. 

 

§  3.  Val av juster-  Åke Westling valdes att vara justeringsman för      

         ingsman.  detta sammanträde. 

   

§  4.  Rapport från Anders Björkman rapporterade över vad som 

         sekreteraren.      hänt och gjorts. Information har sänts ut 

fortlöpande via e-post.   

  

§  5.   Ekonomisk Ekonomin är fortsatt god och  utdebiteringen har förlöpt 

          rapport.             som beräknat. Dock återstår i dagsläget ett antal 

medlemmar, mest pga sen uppdatering ifrån Fastighets- 

registret. Siktar på på att allt är klart innan årsskiftet. 

 Årets asfaltering har kostat dygt 500tkr. Föreningen har, 

 efter att det betalats, ca 1milj i medel på kontona. 
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§  6.  Fiberkabeln,  Besiktning har genomförts 21.10, något protokoll ifrån 

         besiktning, detta har ännu ej presenterats. Vägföreningen deltog, 

  på inrådan från REVs advokat som ”observatör”. 

  Bara för att inte ”låsa upp sig” inför eventuellt kommande

   juridisk process. Det finns många märkligheter både ifrån 

  kommunens, och besiktningsmannens, agerande. Bland  

  detta kan nämnas att kommunen var inte ens kallad till den

  första, inställda, besiktningen 7.10, men blev, plötsligt, 

  kallad såsom ”part” 21.10. Det som, enligt kommande 

  besiktningsprotokoll, skall åtgärdas skall vara klart till 

  160531. Då pga att vintern hindrar arbetets genomförande. 

  Kallelser till de två besiktningarna biläggs detta protokoll. 

   

§  7. Vinterväg- Det är klart med entreprenörerna inför kommande säsong. 

        hållning. Normal indexjustering, och samarbetet med Uppsalahem 

  fortskrider i samma omfattning som föregående säsong. 

 

§  8.  Farthinder,  Ärendet har presenterats inför trafikingenjörer både  

         S Tibblevägen. ifrån Trafikverket och kommunen, och även andra 

  sakkunniga. Alla var överens om att svårigheter finns att 

  placera fartgupp på ett korrekt sätt på den aktuella 

  vägsträckan. Av dessa föreslagna åtgärder har redan  

  vidtagits, vilka BESLUTADES på sammanträdet, och  

  utvärdering skall ske efter lämplig tid. 

   

§  9.  Hastighets-        Förslag finns, genom en utredning av kommunen, om 

         reglering. förändring av hastigheterna, inom främst Uppsala och 

  tätbebyggda områden, då näven Björklinge. Detta förslag 

  är i linje med vad föreningen förut försökt framföra MEN 

  mött motstånd. Bla generellt 30 km/h, samma hastighet  

  ifrån på LV 600 igenom samhället, ifrån cirkulations- 

  platsen och norrut. Karta med gällande förslag biläggs 

  detta protokoll. BESLUTADES om att ej ha några  

  erinringar gentemot detta. 
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§  10.  Nästa möte.  BESLUTADES att nästa sammanträde skall vara den 

  7.12 kl 18.30, samma lokal, och efterföljas av sedvanligt 

  julsamkväm. 

 

                                              

§ 11.  Avslutande. Sammanträdet avslutades och ordföranden tackade för  

  visat intresse.    

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Anders Björkman                              Justeras: 

Ordf./Sekr. 

         

     Åke Westling   


